



<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange</p> <p>Date : 12/03/2020</p> <p>Ref: 78/2020</p> <p>Subject : Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان</p> <p>التاريخ : 2020/03/12</p> <p>رقم الكتاب : 2020/78</p> <p>الموضوع: قرارات مجلس الإدارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its second meeting held on 11/03/2020 the following :-</p> <p>1- Amortization of retained losses from the Compulsory Reserve and Voluntary Reserve accounting to (257,470.612) thousand JDS .</p> <p>2- Authorizing the chairman or his deputy to determine the date of the extraordinary general assembly's invitation to the meeting, and you will be provided with the invitation to the extraordinary general assembly meeting if its preparation is completed .</p>	<p>أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثاني المتعقد بتاريخ 2020/03/11 ما يلي :-</p> <p>1- اطفاء الخسائر المدورة والبالغة (257,470.612) ألف دينار أردني من حساب الاحتياطي الإيجابي و حساب الإحتياطي الاختياري .</p> <p>2- تفويض رئيس مجلس الإدارة أو نائبه لتعديد موعد دعوة الهيئة العامة غير العادية للاجتماع وسيتم تزويدكم بدعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي في حال الانتهاء من إعدادها .</p>
<p>Kindly accept our highly appreciation and respect</p> <p>Rumm Financial Brokerage Co.</p> <p>General Manager Ayham Al- Khasawneh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام</p> <p>شركة رم للوساطة المالية</p> <p>المدير العام أهم الخصاونه</p> <p>بورصة عمان الدائرة الادارية و المالية الدليلي سوان ١٢ آذار ٢٠٢٠ الرقم التسلسلي رقم الملف الجهة المختصة بالادارة</p>

